



Ref : ADM/LMN/2020/7 : المرجع  
Date: 19/11/2020 : التاريخ

**MARINE LOCAL NOTICE IN ABU DHABI**

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

**To :** All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة  
والمشغلين البحريين في أبوظبي

**Location :** Al Hudayriat Beach, Abu Dhabi

الموقع : شاطئ الحدريات، أبوظبي

**Subject :** UAE Aquabike Championship  
- Heat-2

الموضوع : بطولة الإمارات للدراجات المائية - الجولة الثانية

Please be informed that, Abu Dhabi Internationnal Marine Sports Club (ADIMSC) is organizing the UAE Aquabike Championship (Heat-2) off Al Hudayriat Beach, Abu Dhabi on Friday 20<sup>th</sup> November 2020 from 08.00 am to 17:30 pm.

نلفت عنايتكم بأن نادي أبوظبي الدولي للرياضات البحرية سيقوم ببطولة الإمارات للدراجات المائية - الجولة الثانية في شاطئ الحدريات، أبوظبي في يوم الجمعة الموافق الموافق 20 نوفمبر 2020 من الساعة 08:00 صباحاً وحتى الساعة 17:30 مساءً.

A copy of the race area and the course provided by organisers ADIMSC is attached for your guidance, therefore all Mariners and Marine operators are advised to instruct their masters/operators to stay away from the race route and take necessary precautions.

تم ارفاق نسخة من مسار السباق ومنطقة التدريب المقدمة من قبل نادي أبوظبي الدولي للرياضات البحرية، وعليه يجب على جميع البحارة المشغلين البحريين والريابنة لديهم بضرورة تجنب الدخول والابحار في المنطقة واخذ الحيطة والاحذر.

Fore more information, please directly contact Abu Dhabi Internationnal Marine Sports Club:  
(<https://adimsc.ae/>)

لمزيد من المعلومات يرجى التواصل بشكل مباشر مع نادي أبوظبي الدولي للرياضات البحرية:  
(<https://adimsc.ae/>)

سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

**Capt. Saif Al Mheiri**  
**Managing Director - Abu Dhabi Maritime**

Full Course Zoomed In



Al Hudayriat Beach

N 24° 24.492''

N 54° 21.368''

Aquabike Championship Race  
20 Nov 2020